
„ODDAJĘ OSOCZE 
REGULARNIE OD 
2008 ROKU, W SUMIE 
JUŻ PONAD 300 
RAZY – WIĘCEJ, NIŻ 
KTOKOLWIEK INNY 
W DEBRECZYNIE! 
LUBIĘ OŚRODEK 
POBIERANIA OSOCZA 
I ZAPRZYJAŹNIŁEM SIĘ 
JUŻ Z PRACOWNIKAMI.”
József, dawca osocza

Dawcy osocza ratują życie.
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